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Zie onder Beide vragen worden zijn uitgezet
Groeten
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Onderwerp RE Corona en Badinrichtingen

N

10 2eHo

Dank voor je toelichting

Je chloorvraag ga ik voorleggen aan het RIVM

De ventilatievraag wat is goede ventilatie voor burgers en bedrijven is ook opgekomen bij het laatste debat we vragen het

eerstvolgende OMT hier naderop in te gaan Dus die is geadresseerd

Wordt vervolad
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^^^^y@minvws nl10 2eVan

Verzonden donderdag 4 juni 2020 16 45

Aan

Onderwerp RE Corona en Badinrichtingen
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Hallo I0 2e

Dankvoor je antwoord Ik antwoord hieronder even per onderwerp

Chloor in binnenbaden

Het is mij onbekend waar chloor genoemd is in relatie tot openstelling van de zwembaden Wei adviseert de zwembadbranche om

de hoeveelheid chloor in zwembaden bijna te verdubbelen De zwembranche doet dit op basis van onderzoek en communiceert dat

via Richtlijn Veilig Zwemmen in Coronatlid in het kort Hygiene en Desinfectie in Badinrichtingen Hierin is onder meer beschreven

hoe volgens wetenschappers van TUDelft en AMC de werking van chloor in het water verspreiding van corona beperkt

Mogelijk heeft chloor oorspronkelijk dus helemaal geen invloed gehad op de beslissing voor openstellen van het zwemwater Dan

horen we dat ook graag van het RIVM Misschien was de aanwezigheid van ch loor wel bela ngrijk voor openstelling van de

binnenbaden Ongeacht wat het antwoord is we kunnen bij een antwoorde de zwembranche terugkoppelen dat de gesuggereerde

verhoging van het chloorgehalte een terechte danwel onterechte noodzaak is lets wat voor de zwemmende volksgezondheid in

beide gevallen van belang is

Ventilatie

De bijlage van de LCI richtlijn is inderdaad bekend Misschien had ik dat moeten zeggen en dan was ik nog concreter geweest maar

kan ik uit deze onderbouwing opmaken dat het er op geen enkele manier toe doet wat voor ventilatiesysteem bij de

binnensportlocaties wordt gebruikt
Of gaat deze onderbouwing in op het veronderstelde effect van actieve verspreiding door het ventilatiesysteem In dat geval ben ik

benieuwd of er vereisten voor de ventilatiesystemen zijn die niet alleen het virus niet actief verspreiden maar ook bijdragen aan het

minimaliseren van het risicoop besmetting dan kunnen we beheerders eigenaren exploitanten van sportaccommodaties hierin

briefen

Hopetijk heb ik hiermee vofdoende verduidelijkt maar anders hoor ik het wel weer

Groeten en nogmaals dank voor je snelle reactie
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Aan

Onderwerp RE Corona en Badinrichtingen
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Wat betreft chloor kun je iets meer toelichten waarom jullie dit willen weten van RIVM

En weet je toevallig waar RIVM heeft gezegd dat chloor in zwembaden op zich al voldoende is

Wat betreft ventilatie daar heeft het OMT van 15 mei al over geadviseerd en hierover nadien dit op de website gezet

https lci rivm nl aeroaene verspreiding sars cov 2 en ventilatiesystemen onderbQuwing

Kun je hiermee uit de voeten
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Verzonden donderdag 4 juni 2020 11 14

Aan

Onderwerp RE Corona en Badinrichtingen
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Hallo 10 2e

Naar aanleiding van de gesprekken die we met l W gehad hebben kom ikgraag nog even terugop onderstaande mail en dan in het

bijzonder de vraag over chloorwaarden Je beschreef hier immers duidelijkdat een verzoek voor nadere specificatie van de

chloorwaarden vanuit l W moet komen Dat hebben we dan ook bij hun verzocht maar zij geven echter aan dat ze dit verzoek niet

willen indienen omdat RIVM al heeft gezegd dat het chloor in zwembaden op zich al voldoende is

Als directie sport willen we dit echter wel nog steeds graag weten Daarom hebben we onderstaande vraag

Wat zijn de minimale chloorwaarden om het risico op verspreiding zo ver mogelijk te reduceren

Dan kunnen we zelf natuurlijk bezien of die benodigde waarden in lijn zijn met de huidige regelgeving zie mailwisseling onder

Naast de vraag over chloor in zwembaden speelt nog een vraag waar we graag antwoord op zouden willen hebben om de

binnensport zo verantwoord mogelijk te laten openen Namelijk

Aan welke specificaties en of eisen moeten ventilatiesystemen van binnensportaccommodaties voldoen om het risico op

verspreiding van het Coronavirus tot een minimum te beperken

Ik ben heel benieuwd of jij deze vragen bij RIVM kunt laten landen of dat je de meest kansrijke route weet waarop we dit kunnen

doen De weg via l W is voorlopig dus even niet mogelijk

Groeten
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